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CDA Cranendonck In Jaarrekening wordt een aantal activiteiten vermeld die in ‘20 zullen worden uitgevoerd (verschoven), wat zijn de 

consequenties (inhoudelijk en financieel) als we niet uitvoeren:

o actualiseren welstandsnota

o cultuurhistorische waardenkaart

Welstandkaart wordt geactualiseerd. De cultuurhistorische 

waardenkaart wordt ook geactualiseerd. De bouwwerken zijn 

hiervoor geinventariseerd in 2018-2019.  Hiermee kunnen wij de 

waarden beschermen en zorgt de actualisatie voor actuele 

gegevens die we bij de invoering van de omgevingswet in de 

omgevingsplannen kunnen verwerken. Het niet uitvoeren, niet 

aanpassen van de kaarten in 2020 levert nagenoeg geen 

financiele voordelen op en zorgt er voor dat cultuurhistorische 

bouwwerken minder goed beschermd zijn tegen bijv sloop. 

Viola / Karin Frits van der Wiel

CDA Cranendonck Wat zou het opleveren aan uren/ middelen als we van 2 naar 1 burap zouden gaan? Enerzijds draagt dit bij aan het realiseren van de taakstelling van 

de GRSA2. Anderzijds heeft dit een positief effect op de interne 

uren van Cranendonck. Hoeveel uren het maken van een Burap 

vraagt weten we op dit moment niet precies, organisatie breed 

zijn vele medewerkers hier enkele uren mee bezig, naast de uren 

die de medewerkers van financiën hieraan besteden. 

Hetty Damen, Gerard Janssen Frans Kuppens

6 CDA Cranendonck wat als we Hugten nu niet doen, heeft dit voor ons als Cranendonck prioriteit? Is er al contact geweest met Someren om 

dit evt uit te stellen? 

De planning van het integrale project  onderhoud wegen en 

verkeer  is met de gemeente Someren afgestemd.  De uitvoering 

van het project was volgens het beheerplan wegen gepland in 

2019. Afgestemd op de beschikbare financiële middelen van de 

gemeente Cranendonck is het project in overleg met de 

gemeente Someren voor de realisatie een jaar doorgeschoven 

naar 2020.

Ton Baetesen Frits van der Wiel

7 CDA Cranendonck woonstraten Budel. is dit nu nodig? Wat zijn de consequenties als we dit niet (nu) doen? Het onderhoudsplan voor de woonstraten in de kern Budel is een 

meerjarig onderhoudsproject. Het plan is integraal afgestemd 

met rioleringen voor het afkoppelen van regenwater, project "De 

blauw ader" en nieuwbouwontwikkelingen in de kern van Budel. 

Het benodigde onderhoud is al 2 jaar uitgesteld om het werk  als 

een integraal project te kunnen  realiseren.

Ton Baetesen Frits van der Wiel

10 CDA Cranendonck Sociaal domein brede aanpak vanuit arbeidsmarktregio ML wordt uitgewerkt. Welke (beleids-)uitgangspunten liggen hier 

onder? Wat is positie van de raad? Wat betekenen uitgangspunten in praktijk? Waarom sociaal domein breed? Wat zijn de 

consequenties van zo’n brede aanpak? Hoe verhoudt het zich tot onze Cranendonckse inrichting van het sociaal domein?

Er wordt een kwartaalbijeenkomst gepland waarin aandacht 

besteed zal worden aan de overstap van arbeidsmarktregio. 

Mirjam de Gruijter Marcel Lemmen

5 Pro6 In deze kadernota is een bedrag van 150.000 euro opgenomen om de Omgevingswet te implementeren (hierin wordt 

samengewerkt met Valkenswaard en Heeze-Leende). 

a. Hoe is dit bedrag opgebouwd ???

b. In de laatste zin van deze pagina staat: Er zijn afspraken gemaakt met onze omliggende gemeenten waar we aan willen 

voldoen. Zijn daar vanuit rijkwege geen specifieke eisen aan gesteld?

c. Wordt in A2 verband hier hard in samen gewerkt m.b.t. deze problematiek? Zijn de beschikbare uren hier ook op af 

gestemd? Komt dat aantal uren  in de verschillende gemeentes overeen?

a. Voor ICT is in 2020 (75k) en in 2021 (37k) opgenomen. Verder 

is in 2020 en 2021 extra 75k opgenomen.

b. Er worden eisen gesteld op het gebied van digitale 

informatievoorziening (DSO). En uiteraard worden er vanuit de 

wetgeving diverse eisen gesteld. Dit is geen belemming om het 

met de regio gemeenten op te pakken. Hierdoor kunnen we onze 

wettelijke taak beter vorm geven.

c. In A2 verband stemmen wij af en wordt daar waar nodig 

samengewerkt.

Alide Klein Elhorst, Gerard Janssen, Esther Arts Frits van der Wiel

7 Pro6 Waarom is het van belang het pachtbeleid te herzien? Door duurzaamheidsopgaven en veranderende maatschappelijke 

inzichten is het mogelijk dat het pachtbeleid herzien gaat 

worden.

Celine Steegmans, Jan van der Bent Frans Kuppens

17 Pro6 Decentralisatie sociaal domein; Hoe kunnen we de lasten binnen het sociaal domein verlagen ? Het is goed dat de 

toezichthouder meekijkt. Geeft deze ook adviezen?

In de begroting 2019 zijn al de nodige maatregelen en of 

taakstellingen vastgesteld.  Het voortdurend monitoren van de 

ontwikkelingen binnen het Sociaal Domein zal uitwijzen of we op 

de juiste koers zitten dan wel er bijstellingen moeten 

plaatsvinden. De toezichthouder zal dat proces nauwgezet 

volgen en waar mogelijk de gemeente van advies voorzien.

Hans Ruijters, Hetty Damen, Gerard Janssen Marcel Lemmen

19 Pro6 Uit de tabel blijkt dat de budgettaire ruimte onvoldoende is om de voorstellen die in de kadernota zijn opgenomen te 

dekken. Wat zijn naast die extra OZB verhogingen, zoals vermeld in de inleiding op pagina 4, de knoppen waar we het 

gemakkelijkst aan kunnen draaien om het tij te keren?

In de kadernota 2020 is al aangegeven dat de eenvoudige 

stappen om de budgettaire ruimte te vergroten al zijn gezet. Om 

het tij te keren zijn in het proces om te komen tot een reeël 

sluitende meerjarenbegroting 2020-2023 ingrijpende keuzes 

onvermijdelijk. 

MT, Hetty Damen, Gerard Janssen, Frans Kuppens


